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 בנושא הקמת חניון לאוטובוסים חשמליים לתחבורה 5.1.23הנדון: הצעה לסדר לישיבת המועצה בתאריך 
הציבורית 

בעיית התחבורה בפרדס חנה כרכור קשה ומחייבת פתרונות דחופים ללא כל דיחוי נוסף. 

בתוך כך, מתבקש והכרחי מכל בחינה הוא שיפור מערך התחבורה הציבורית בישוב. לצערנו, פריסת הקווים 
החדשה מתעכבת עקב העובדה שהמועצה לא מילאה אחר חלקה בתוכנית בהקמת תחנות אוטובוס וחבל! 

בכל מקרה, בהמשך לכנס שאירגנה עמותת תחבורה מהיום למחר יחד עם שותפים נוספים, עלה כי מבחינת 
כלל השחקנים הרלוונטיים לא רק שניתן לקדם את פריסת הקווים החדשה, אלא גם שניתן לקדם בקלות 

יחסית תחבורה ציבורית פחות מזהמת!! 

כך מבחינת חברות האוטובוס, מבחינת משרד התחבורה ומכל מבחינה אחרת, אין מניעה כבר להיום לקלוט 
אוטובוסים חשמליים לישוב.  

לראייה העובדה כי מספר ישובים מובילים את העניין ונקלטו כבר היום עשרות אוטובוסים חשמליים ברחבי 
ישובים בישראל כמו דימונה וכרמיאל. 

כדי לאפשר קליטת האוטובוסים החשמליים, על המועצה לייעד שטח לחניית לילה לאוטובוסים בו עמדות 
הטענה, כאשר ניתן להשיג סבסוד מצד משרד התחבורה להכשרת החניון כולל עמדות הטעינה. 

 

בהתאם, לאור כל זאת, נבקש לקדם החלטת המועצה כדלהלן: 

 דונם לחניון לילה 5המועצה המקומית פרדס חנה כרכור מחליטה ליעד מגרש בגודל של כ- 

לאוטובוסים לשימוש חברות האוטובוסים ותפעל להקמת החניון והתקנת עמדות טעינה לאלתר.  
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